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Univerzitet Privredna akademija u Novom Sadu – prvi privatni akreditovani univerzitet u
Vojvodini, pre više od petnaest godina osnovao je entuzijasta i erudita – prof. dr Slavko Carić,
svetski stručnjak pravnih nauka, za kojeg, oni koji su sa njim radili kažu, da je bila privilegija
poznavati ga. Prof. dr Slavko Carić, koji već desetak godina nije među nama, sigurno bi bio
zadovoljan da vidi šta je izraslo iz njegovog nauma.

      

   Bezmalo svakog dana na ovom Univerzitetu se dešava neka aktivnost, vezana ne samo za
studente, nego i za zaposlene, ali i za mlađe generacije, potencijalne buduće studente ovog, ili
nekog drugog Univerziteta. Univerzitet Privredna akademija podržava i podstiče znanje, talente,
veštine, ali i humanost i solidarnost. Od 2000. godine kroz Univerzitet je prošlo više od hiljade
studenata, magistranata, doktora. Dana 12. februara 2016. godine na Univerzitetu Privredna
akademija u Novom Sadu održana je treći susret sa novinarima. To je idelana prilika da se
medijima predstave izuzetni rezultati koje je Univerzitet Privredna akademija postigla u
prethodnom periodu, kao i da se promiviše nešto što je dobro, lepo, perspektivno, direktno
usmereno na podizanju kvaliteta obrazovanja mladih generacija.
   Prof. dr Marko Carić, dekan Pravnog fakulteta tom prilikom pozdravio je one predstavnike
medija koji cene kvalitetne aktivnosti i obrazovne procese u našem društvu i koji se na taj način
izdvajaju od drugih koji se bave žutom štampom, svađama, ogovaranjima i dr., što ne vodi
ničemu.
   - Mi želimo da kroz naše aktivnosti i obrazovne procese i Univerzitet i fakultete u njegovom
sastavu doprinesemo razvoju svesti i satisfakciji mladih i da naši svršeni studenti budu
zadovoljni što su studirali kod nas i sa svojim pozivom kojim se budu bavili, u zemlji ili
inostrstanstvu. Da naši studenti budu naši najbolji ambasadori, ali i da nas se rado sećaju –
naglasio je dr Marko Carić.
   Ispred Pravnog fakulteta za privredu i pravosuđe Univerziteta Privredna akademija, dr Carić je
istakao da u kontekstu stalnog unapređenja procesa obrazovanja i svih dodanih aktivnosti koji
uz taj proces idu, Pravni fakultet organizuje raznorazna takmičenja, manifestacije, druženja,
kurseve, seminare, studijske programe, međunarodnu saradnju, razmenu studenata i profesora,
zajedničke studijske programe sa renomiranim ustanovima u celom svetu i pokišava, koliko god
je to u mogućnosti da pomaže onima kojima je pomoć potrebna.
   - U skladu sa tim našim opredeljenjima, donacijama i pomoći našim studentima, doneli smo
odluku da ćemo naše najbolje studente nagraditi, a da ćemo osvajačima medalja na
predstojećim olimpijskim igrama u Riju, u dogovoru sa Olimpijskim komitetom, omogućiti
besplatno školovanje na našem Univerzitetu. Naši sportisti su najbolji ambasadori naše zemlje,
i, želja nam je da i naši studenti budu najbolji ambasadori Univerziteta Privredna akademija.
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Tako da će ubuduće, za najbolje studente i najbolje sportiste Univerzitet Privredna akademija
omogućiti određene subvencije, pomoći, donacije - saopštio je dr Marko Carić.
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